
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 22.12.2022 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Mgr. Roman Kubala, starosta obce                                       Verejnosť: 
                     Ing. Marek Korbeľ, zástupca starostu  
                     Zdenka Maršalová, poslankyňa  
                     Ing. Rastislav Košút, poslanec                        
                     Ing. Martin Matula, poslanec 
                     Ing. Adam Lučanský, poslanec 
                     Ing. Jaroslava Tureková, kontrolórka obce 
- príloha č. 1  
 
Otvorenie  
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvoril a viedol Roman Kubala, starosta obce. V úvode privítal 
poslancov obecného zastupiteľstva  a skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 5 , 
 t.j. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného 
zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva .  
 
Program: 
   1.   Otvorenie zasadnutia  
   2.   Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
   3.   Schválenie programu 
   4.   Kontrola uznesení 
   5.   Kontokorentný úver vo výške 30 000,00 € na bežné výdavky 
   6.   Rozpočtové opatrenie č. XIII/2022 
   7.   Úprava rozpočtu na rok 2023 
   8.   Došlá korešpodencia, rôzne 
   9.   Diskusia 
 10.   Záver 

 

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
    Zapisovateľ:                     v zastúpení Ing. Jaroslava Tureková  
     Návrhová komisia:           Ing. Korbeľ, p. Maršalová                      
     Overovatelia zápisnice:   Ing. Lučanský, Ing. Matula 
 
          Hlasovanie: 
          Za: 5   - Ing. Korbeľ , Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
          Proti: 0                                                                                Zdržal sa: 0 

 

3.  Schválenie programu 
     Program bol poslancom zaslaný.    
     Príloha č. 2 
 
         Hlasovanie: 
          Za: 5   - Ing. Korbeľ , Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
          Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
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4.  Kontrola uznesení 
     Nebola uložená žiadna úloha 
           Hlasovanie: 
           Za: 5   - Ing. Korbeľ , Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
          Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
 
 
5.   Kontokorentný úver vo výške 30 000,00 € na bežné výdavky  
      Materiál bol poslancom zaslaný.    
      Príloha č. 3 
      Starosta -  informoval poslancov, že obec má schodok cca 16 000,00 € a obec nemá z čoho zaplatiť  faktúry.   
      Má dve možnosti, nezaplatiť faktúry a riskovať, že si budú dodávatelia nárokovať penále z omeškania, alebo  
      si zobrať kontokorentný úver. Po prehodnotení podmienok z VÚB banky je jednoduchšie si zobrať    
      kontokorentný úver  v sume 30 000,00 €, obec takúto výšku úveru síce nepotrebuje, ale keď ho nevyčerpá,  
      tak je 0,00 € pokuta. 
      Kontrolórka obce – informovala poslancov, že je úprava zákona od 15.12.2022 si obec môže zobrať úver na  
      bežné  výdavky.   
      Ing. Korbeľ –  prečo si obec musí zobrať úver? 
      Starosta -  nevyšiel predaj pozemku, ani neprišli podielové  dane v plnej výške 
      Kontrolórka obce – neprišli peniaze z Technohallu, obec musí zaplať starostke 5-mesačné odstupné 
      Ing. Korbeľ – aj iné obce musia vyplatiť odstupné a nemusia si zobrať úver 
      Starostka – obec vybudovala detské ihrisko v areáli na Lázkach, vymaľovala ZŠ, vybudovala bleskozvod na  
      ihrisku  a iné  
      Ing. Košút – obec musí SIEA vrátiť sumu cca 15 000,00 € 
      Starosta – je to zhoda náhod, momentálne je najlepšie riešenie zobrať so kontokorentný úver, rozbory sa  
      urobia neskôr 
           Hlasovanie: 
           Za: 5   - Ing. Korbeľ , Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
           Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
 
    6.  Rozpočtové opatrenie č. XIII/2022 
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č.4 
         Starosta – oboznámil poslancov, že na základe toho, že si obec zoberie úver na bežné výdavky, bude mať  
         z čoho  zaplatiť  mzdy, ktoré budú vyplatené v januári 2023, môže z RF zaplatiť všetky faktúry  
         Kontrolórka obce – keďže na čerpanie RF potrebuje obec súhlas OZ, je vypracované rozpočtové opatrenie  
         č. XIII/2022.  Zo sumy 15 287,98 € budú zaplatené energie, Dopravný podnik a ZUŠ  
                Hlasovanie: 
                Za: 5   - Ing. Korbeľ , Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
 
  7.   Úprava rozpočtu na rok 2023 
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č. 5 
         Starosta – oznámil poslancov OZ, že jedna z podmienok získania kontokorentného úveru je úprava  
         rozpočtu, kde táto výška úveru bude premietnutá.  
                Hlasovanie: 
                Za: 5   - Ing. Korbeľ , Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
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    8.   Došlá korešpodencia, rôzne 
           Starosta – oznámil poslancom OZ, že neprišli žiadne žiadosti 
                Hlasovanie: 
                Za: 5   - Ing. Korbeľ , Ing. Košút, Ing. Matula, p. Maršalová, Ing. Lučanský  
                Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
 
   9.   Diskusia  
         Starosta –  bol tu pán Frolo, že kedy dostane peniaze. Starosta mu sľúbil, že mu dá vedieť, či mu obec dá  
         financie   ešte do konca roka. Okrem toho ho upozornil, že podľa neho je zmluva pre obec zjavne nevýhodná,  
         preto podnikne kroky na jej zrušenie. Teraz obec nemá inú možnosť, len naďalej poskytovať finančné  
         prostriedky v zmysle zákona. 
         Pán Frolo sa vyjadril, že kde je  vítaný tam, nebude. Preto bude hľadať nové sídlo pre svoju ZUŠ. 
         Ďalej chce starosta pokračovať v riešení užívania pozemkov občanmi bez nájomných zmlúv a rieš tie  
         nešťastné odpady. 
         Chcel by k určitým okruhom zvolať verejné zhromaždenie, na konzultáciu vzniknutých problémov s občanmi. 
         Bol za ním p. Delton a TJ Slovan Bystrička nesúhlasí s nominovaním p. Lučanského do výboru TJ. 
         Ing. Košút – treba si spolu sadnúť a odkomunikovať tento problém  
         p. Maršalová – nie je si istá, či členom výboru môže byť aj niekto, kto nie je v zastupiteľstve, pretože oni  
         potrebujú kontinuitu riešenia problémov 
         Ing. Matula – je ešte nejaký šport na Bystričke_ 
         Starosta – nie, len futbal 
               Hlasovanie: 
         Za:  7 - Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová, Ing. Rendek,  Lučanský      
          Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
          Proti:0                                                                                        Zdržal sa: 0 
 
 
10.  Záver 
      Starosta – poďakoval poslancom za  účasť, teší sa na ďalšiu spoluprácu a ukončil pracovné stretnutie.  
       
       V prípade nejasností je doložený zvukový záznam. 
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